
Ik heb hier vragen voor in de raad van 12 mei.

Is er een  regeling  getroffen voor de vergoeding aan een privehuis in Rijswijk ?

Zo nee waarom niet?

Komen de eigenaren nog in aanmerking voor een maandelijkse compensatie waarom niet ?

Bent u ervan bewust dat er mogelijk veel  dames momenteel zonder toezicht werken ingeval op 
veiligheid en hygiene ?

Wij zouden graag willen dat dit privehuis weer zo snel mogelijk onder toezicht van de 
beheerders/eigenaren wordt geopend.

Met vriendelijke groet,

Nel Kames

Raadslid RijswijksBelang


